

## STANDING RULES AND ORDERS

(In Camera)

256-S ..... 12:00 noon

*Consideration of the audio recording and broadcasting of the proceedings of Senate committees*OFFICIAL LANGUAGES  
(Joint)

112-N ..... 3:30 p.m.

*Annual Report 1984 from the Commissioner of Official Languages*TRANSPORT AND  
COMMUNICATIONS

356-S ..... 8:00 p.m.

*The inquiry into the subject-matter of the Transportation of Dangerous Goods Regulations made by Order in Council, P.C. 1985-147, dated January 17, 1985*

## THURSDAY, MAY 16, 1985

REGULATIONS AND OTHER  
STATUTORY INSTRUMENTS  
(Joint)

112-N ..... 11:00 a.m.

*Public Service Employment Regulations C.R.C. c. 1337, as amended*

## RÈGLEMENT ET PROCÉDURE

(À huis clos)

256-S ..... Midi

*Étude sur la question de l'enregistrement sonore et de la radiodiffusion des délibérations des comités du Sénat*LANGUES OFFICIELLES  
(mixte)

112-N ..... 15 h. 30

*Rapport annuel 1984 du Commissaire aux langues officielles*TRANSPORTS ET  
COMMUNICATIONS

356-S ..... 20 h.

*L'étude portant sur la teneur du Règlement sur le transport des marchandises dangereuses pris par le décret 1985-147 du 17 janvier 1985*

## LE JEUDI 16 MAI 1985

RÈGLEMENT ET AUTRES  
TEXTES RÉGLEMENTAIRES  
(mixte)

112-N ..... 11 h.

*C.R.C. c. 1337, Règlement sur l'emploi dans la Fonction publique, tel que modifié*

Published under authority of the Senate by the Queen's Printer for Canada

Available from the Canadian Government Publishing Centre, Supply and Services Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9

Publié en conformité de l'autorité du Sénat par l'Imprimeur de la Reine pour le Canada

En vente: Centre d'édition du gouvernement du Canada Approvisionnements et Services Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9